
SAMOPRISPEVEK III

Skupnost že dela
Za predsednika skupščine so izvolili
Friderika Hrasta, za sekretarja pa
Mitjo Kuharja

V veliki sejni dvorani Magi-
strata je bila 14. maja prvaseja
skupščine skupnosti samopri-
spevka III. Sejo je vodila pred-
sednica mestne konference
SZDL Nuša Kerševan. Delega-
te je seznanila z osnovnimi
opredelitvami in načeli pri
oblikovanju samoprispevka III
in pripravah na sklic skup-
šdine.

Da so bile priprave temeljite
je bilo zaznati tudi iz poročila
predsednika operativnega šta-
ba Franca Hribarja. Štab je tu-
di po referendumu, pa vse do
sklica skupščine, nepretrgoma
opravljal naloženo mu delo.
Usmerjeno je bilo na razna po-
dročja dejavnosti v prvi vrsti na
samoupravno organiziranost
skupnosti samoprispevka III.
Pri tem je uporabil pozitivne
izkušnje organiziranosti samo-
prispevka II in dosledno upo-
števal delegatska razmerja.
Skupnost samopirspevka III.
sestavljajo delegati iz krajev-

nih skupnosti, interesnih
skupnosti ter občin.

Tudi kar zadeva strokovne
priprave za izvedbo programa
je operativni štab opravil ob-
sežno delo. Med drugim je pri-
pravil predlog financiranja in-
teresnih skupnosti, v katerem
so v celoti upoštevana resolu-
cijska izhodišča in programi
interesnih skupnosti ter v skla-
du s tehničnimi možnostmi in
predvideno dinamiko dotoka
sredstev izdelal terminski plan
graditve objektov. V sodelova-
nju z Zavodom za graditev
Ljubljane je že pripravljena
raznovrstna dokumentacija,
pridobljena so že zemljišča za
marsikateri objekti intudi lo-
kacijske odločbe

Delegati so soglasno izrekli
priznanje operativnemu štabu
za njegovo obsežno in temelji-
to opravljeno delo.

Ko so na seji posredovali
stališča svojih konferenc dele-
gacij so delegati opozorili

predvsem na tiste zadeve, na
katere je bilo v pripravah na
referendum med krajani naj-
več pripomb. Izpostavljeno je
bilo racionalno ravnanje pri
graditvi objektov, dosledno
upoštevanje dogovorov oziro-
ma s pogodbo določenih ro-
kov za zgraditev posamezne
faze ali objekta. Ob primerih
neupoštevanja rokov, so pou-
darili delegati, je treba dosle-
dno izvajati tudi sankcije. Še
posebej je bilo podrčrtano re-
dno in sprotno obveščanje
krajanov o poteku graditve ob-
jektov in uporabi sredstev ter o
delu skupščine in njenih orga-
nov.

Na seji so ižvolili za predse-
dnika skupščine Friderika Hra-
sta, za predsednika izvršnega
odbora, ki šteje 11 članov, pa
Valentina Dežmana. To funkci-
jo bo tovariš Dežman opravljal
zaradi preobremenjostmi z
drugimi družbenimi dolžnosti
- le do naslednje seje skupšči-
ne, na kateri bo izvoljen novi
predsednik. Za sekretarja
skupščine je bil imenovan Mit-
ja Kuhar. Izvoljenih je bilo tudi
15 predsednikov, strokovnih
komisij. E.K.


